
Λείπει πάντα κάτι, υπάρχει ένα κενό
σε κάθε μου αντίληψη. Και είναι άσεμνο
που δεν είμαι πλήρης, το να μην είμαι
ολοκληρωμένος, είναι άσεμνο,
ποτέ δεν ήμουν τόσο άσεμνος όσο μέσα σ’ αυτή την αγωνία,
σ’ αυτό το να μην “έχω το Χριστό” - ένα πρόσωπο 
εργαλείο μιας δουλειάς που να μην πάει ολότελα χαμένη 
μέσα στη μόνη και μοναχική αντίληψη.
Πιερ Πάολο Παζολίνι 

“Τι είναι ο άνθρωπος ώστε να τον θυμάσαι, τι είναι ο υιός 
του ανθρώπου ώστε να τον φροντίζεις;” Στη ζωή μου, 
κανένα ερώτημα δεν με εντυπωσίασε τόσο όσο αυτό. 
Μόνο ο Χριστός αγκαλιάζει ολότελα την ανθρωπιά μου. 
Διότι εκείνος ο ‘Ανθρωπος, ο Εβραίος Ιησούς από τη 
Ναζαρέτ, πέθανε για μας και αναστήθηκε.
Εκείνος ο αναστημένος ‘Ανθρωπος είναι η Πραγματικότητα 
από την οποία εξαρτάται κάθε τι θετικό στην ύπαρξη του 
κάθε ανθρώπου. Κάθε γήινη εμπειρία που ζούμε μέσα στο 
‘Αγιο Πνεύμα του Ιησού, που Αναστήθηκε εκ νεκρών,
ανθίζει μέσα στην Αιωνιότητα. 
Αυτή η άνθιση δεν θα έρθει μόνο στο τέλος του 
χρόνου: έχει ήδη ξεκινήσει την αυγή του 
Πάσχα. Γι’ αυτό η ύπαρξη, φανερώνεται ως υπέρτατο 
ιδανικό, με την επαιτεία. Ο αληθινός πρωταγωνιστής της 
ιστορίας είναι ο επαίτης: ο Χριστός που ζητιανεύει την 
καρδιά του ανθρώπου και η καρδιά
του ανθρώπου που ζητιανεύει τον Χριστό.
Λουίτζι Τζιουσάνι   
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